

車位業主告示 Car park Owner's Advertisement

標題 Headline : \_\_\_\_\_

內容 Content: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

聯絡電話 Contact No : \_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ )

公司專用 For office use only :

|                    |                   |                          |
|--------------------|-------------------|--------------------------|
| 刊登期限 Post Duration | 登記編號 Register No: | 職員簽署 Signature of staff: |
|                    |                   |                          |

Car park Owner information :  7Day Post  Continuous Post

|                                        |                      |
|----------------------------------------|----------------------|
| 聯絡人及電話<br>Contact Person and Phone No. |                      |
| 車位號碼<br>Car park No:                   | 提交日期<br>Submit date: |
| 車位業主簽署<br>Car park Owner's Signature:  |                      |

\*凡使用此車位告示者等同一細閱及遵守背面之細則。

\*Car park Owner's using this service signified their agreement to comply with the terms and conditions overleaf.

車位業主告示 Car park Owner's Advertisement

標題 Headline : \_\_\_\_\_

內容 Content : \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

聯絡電話 Contact No : \_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ )

公司專用 For office use only :

|                    |                   |                          |
|--------------------|-------------------|--------------------------|
| 刊登期限 Post Duration | 登記編號 Register No: | 職員簽署 Signature of staff: |
|                    |                   |                          |

Car park Owner information :  7Day Post  Continuous Post

|                                        |                      |
|----------------------------------------|----------------------|
| 聯絡人及電話<br>Contact Person and Phone No. |                      |
| 車位號碼<br>Car park No:                   | 提交日期<br>Submit date: |
| 車位業主簽署<br>Car park Owner's Signature:  |                      |

\*凡使用此車位告示者等同一細閱及遵守背面之細則。

\*Car park Owner's using this service signified their agreement to comply with the terms and conditions overleaf.



### 張貼告示細則

1. 使用者必須為碧濤花園2期車位業主。
2. 請將填妥的表格交予會所職員。
3. 每週更新告示日期：逢星期一下午1時正。
4. 相同類型告示如要再刊登者，可連續刊登，但如有新登告示前者需順序除下。各告示皆以先到先登及(以7天刊登期為1週期)。(註 3項)
5. 凡含有攻擊性、粗鄙或不道德字眼之表格一律將不會獲刊登。
6. 每則告示均由經理審批及會所職員負責張貼。會所保留一切張貼告示之權利。
7. 客戶服務部不會對資訊之真確性作出承擔及不會對其產生之後果負上任何責任。
8. 任何人仕憑資訊板上之資料所獲得之物品或服務，若有任何損失會所恕不負責。
9. 本告示板容量為三十張告示可同時刊登為限。
10. 使用者必須提供正確資料刊登告示，如本部職員發現提供虛假資料，本部將拒絕刊登告示服務。

### Rules and Regulations

1. The user must be a Car Park Owner's of The Pictorial Garden Phase II.
2. Please fill in the form and pass it to our Club staff. Incomplete forms will not be displayed.
3. All advertisements will be updated on every Monday at 1:00 pm.
4. No similar advertisement will be accepted for consecutive posting subject when other new advertisement is/are handed in the clubhouse as per 3 above by the first-come-first-serve basis. (7 days as one cycle)
5. No obscene, indecent, profane, coarse, or immoral wordings are used.
6. All advertisements will be approved by manager and posted by Club House staff. The Club reserves the right of approval or rejection of all submitted advertisements.
7. The Manger or Staff will take no responsibility for truthfulness of Car Park Owner's Advertisement which may cause any consequences.
8. The Pictorial Garden Phase II Club shall not be liable for anyone's loss sustained due to this service.
9. This Notice Board rule capacity is 30 advertisement forms at any time.
10. User must provide true and correct date for this Notice service. If the Management detests any willful decapacity and untrue information on the secret of the user, the Manager and staff may reject users' application and ban the users from this service.

### 張貼告示細則

1. 使用者必須為碧濤花園2期車位業主。
2. 請將填妥的表格交予會所職員。
3. 每週更新告示日期：逢星期一下午1時正。
4. 相同類型告示如要再刊登者，可連續刊登，但如有新登告示前者需順序除下。各告示皆以先到先登及(以7天刊登期為1週期)。(註 3項)
5. 凡含有攻擊性、粗鄙或不道德字眼之表格一律將不會獲刊登。
6. 每則告示均由經理審批及會所職員負責張貼。會所保留一切張貼告示之權利。
7. 客戶服務部不會對資訊之真確性作出承擔及不會對其產生之後果負上任何責任。
8. 任何人仕住戶憑資訊板上之資料所獲得之物品或服務，若有任何損失會所恕不負責。
9. 本告示板容量為三十張告示可同時刊登為限。
10. 使用者必須提供正確資料刊登告示，如本部職員發現提供虛假資料，本部將拒絕刊登告示服務。

### Rules and Regulations

1. The user must be a Resident of The Pictorial Garden Phase II.
2. Please fill in the form and pass it to our Club staff. Incomplete forms will not be displayed.
3. All advertisements will be updated on every Monday at 1:00 pm.
4. No similar advertisement will be accepted for consecutive posting subject when other new advertisement is/are handed in the clubhouse as per 3 above by the first-come-first-serve basis. (7 days as one cycle)
5. No obscene, indecent, profane, coarse, or immoral wordings are used.
6. All advertisements will be approved by manager and posted by Club House staff. The Club reserves the right of approval or rejection of all submitted advertisements.
7. The Manger or Staff will take no responsibility for truthfulness of Car Park Owner's Advertisement which may cause any consequences.
8. The Pictorial Garden Phase II Club shall not be liable for anyone's loss sustained due to this service.
9. This Notice Board rule capacity is 30 advertisement forms at any time.
10. User must provide true and correct date for this Notice service. If the Management detests any willful decapacity and untrue information on the secret of the user, the Manager and staff may reject users' application and ban the users from this service.